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Hier is lange en ingewikkelde onderliggende discussie aan voorafgegaan. Graag liever niet in roeren, en ik zie ook het nut niet

helemaal. Vraag anders nog even advies bijE of

Mvg
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Onderwerp: RE: Debat

Hallo allen,

Even inhakend op onderstaande vraag varDe vraag is of fte versus aantal mensen meer inzicht zal brengen.
Inzichtelijker is wellicht meer wat er gedaan kan worden met 7500 fte. Of is dat wat je ook bedoelt | EXE}
Mvg

van: EEIEEEIEEN IEE oninvws.ni>
Verzonden: donderdag 10 december 2020 11:40

[| 5.1.2e 5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: Debat

In het debat komt een aantal keer BCO naar voren inderdaad, maar voornamelijk op hoeveel mensen daar werken en wat dat doet

voor het aantal mensen dat je nodig hebt voor vaccineren.

Volgende week hebben GGD’en en GGD GHOR NL 7.500 fte klaarstaan, echter geven ze niet aan hoeveel menskracht dat precies is.

Denkje dat het van belang is om dit toch uit te vragen voor de volgende brief? Of denk je dat het voldoende is om dit in fte te laten

staan?

Mijn advies zou zijn om te vragen aan GGD GHOR of ze zo’n overzicht hebben van menskracht ipv fte, en als ze dit niet makkelijk
kunnen aanleveren, het dan te laten staan in fte. Wat is julie kijk hierop?

Met vriendelijke groet,

BE. EE BE
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport


